
IZ ORGANIZACIJ
SOCIALISTIČNE
ZVEZE

POKOJNINSKO
ZflVftROVANJE

Sredi septembra je občinska kon-
ferenca SZDL sklicala javno razpra-
vo o osnutku zakona o pokojnin-
skem in invalidskem zavarovanju.
Na razpravi, ki joje vodil pomočnik
direktorja republiške skupnosti
zdravstvenega in socialnega zavaro-
vanja Janez Erjavec, je bti govor
piedvsem o novostih, ki jih prinaša
zakon.

V razpravi je bilo iznešenih več
pripomb in mnenj na osnutek. Po-
membnejše so bile predvsem tiste, ki
so zahtevale večjo skrb materam z
otroki in invaljdskim zavarovancem.

Številne so bile tudi pripombe na
64. člen osnutka zakona, ki govori o
zaposlovanju upokojencev. Več
razpravljavcev je menilo, da pokoj-
nina predstavlja vloženo delo in se
ne sme manjšati kljub upokojenčevi
zaposlitvi; pokojnino naj bi izpla-
čevali nezmanjšano, če ne bijkupaj
z dohodki iz honoramega dela pre-
segla gornje meje najvišjega osebne-
ga dohodka, dogovorjenega z druž-
benim sporazumoni, t . j . 6000 di-
narjev.

SKUPNA SEJA
IZVBSNEGI ODBORi
IN PREDSEDNKOV K0 SZDL

Na skupni seji članov izvršnega
odbora občinske konference SZDL
in predsednikov kiajevnih oiganiza-
cij v drugi polovici septembra, je
bila osrednja točka razprava o pro-
giamu dela Socialistične zveze v
prihodnjem obdobju.

Dokaj obširen predlog progiama
bo predložen v razpravo in potrditev
članom občinske konference na seji,
ki bo v začetku oktobra.

•

KflJ JE S SAMOPRISPEVKOM
IN BEAUZACUO PROGBIMA
IZGRflDNJE SOL Df W Z ?

Na seji izvršnega odbora je bila
ponovno postavtjena zahteva po
večji javnosti dela sklada za gradnjo
osnovnih šol in vzgojnovarstvenih
zavodov.

Ugotovljeno je bilo, da realizacija
progiama ne napreduje po predvi-
devanjih in je trebajavno poročati o
vzrokih.

Najbolj žalostno je dejstvo, da se
na eni strani kopičijo sredstva (vse
bi zanimalo, koliko je že zbranih),
po drugi strani pa stalno rastejo
cene gradbenih storitev in se tako
realna vrednost zbranih sredstev, ki
jih prispeva vsak občan, vedno bolj
manjša.

Sprejet je bil sklep, da pristojni
organi čimprej pripravijo poročilo,
ki naj ga dajo v javno razpravo, vpra-
Sanje pa naj pride v razpravo tudi na
seji konference. Postavljena je bila
tudi zahteva, da o problematiki ob-
ravnava mestna konferenca SZDL.

•

KflJ JE S PODRAŽITVUO
KOMUNflLNIH USLUG?

Na seji izvršnega odbora in pred-
sednikov KO SZDL je bilo postav-
ljeno tudi vprašanje, kdo je razprav-
Ijal o podražitvi vode, kanalizacije,
plina in odvoza smeti, kar je nena-
vadno hitro in tiho sprejela mestna
skupščina.

Cetudi je bila podražitev sprejeta
v skladu z določili statuta mesta
Ljubljane tn drugimi predpisi, je po-
litično nevzdržno, da ni bilo o njej
širše razprave. Zanimivo bi bilo ve-
deti, če je bil predlog dan v obrav-
navo mestni konferenci SZDL in
mestnemu sindikalnemu svetu ter
kakšno je bilo njihovo stališče.

Podražitve so povzročile precej
negodovanja med občani in so zno-
va oživele govorice o prisilni upravi
v mestnem vodovodu in osebnih
dohodkih v komunalnih delovnih
organizacijah ter vpiašanje, če tudi v
tem ni del vzroka za podražitve.

•

JAVNE RAZPRAVE
0 STANOVJLNJSKEM
GOSPODflRSTVU

V oktobru bo težišče političnega
delovanja v krajevnih skupnostih in
delovnih oiganizacijah ob obravna-
vanju odlokov in samoupravnega
sporazuma s podiočja stanovanj-
skega gospodarstva, kar predstavlja
začetek uresničevanja resolucije o
nadaljnjem razvoju stanovanjskega
gospodarstva, ki jo je sprejela repu-
bliška skupščina.

V začetku oktobra bo seja ob-
činske konference, ki bo obravna-
vala ta vprašanja in bi na njej skušali
doseči nekatera enotna stališča. Od
10. oktobra naprej pa naj bi bile
javne razprave, oziroma zbori ob-
čanov v krajevnih skupnostih. Isto-
časno bodo potekale javne razprave
tudi v delovnih organizacijah.

Gradivo za javno razpravo je pri-
loženo tcj številki Naše skupnosti.


